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Abstract (en)
The domestic appliance, and especially a cooking appliance, has on opposite side walls (9) of muffle corresponding side guide elements (11) and
draw-out systems (59) which in a horizontal cooking chamber plane each support an insertion component (13). At least one of the guide elements
and draw-out systems is detachably mounted independently of one another. The guide element and draw-out system are mounted independently
directly in the side wall, or the guide element and draw-out system may have an adaptor for mounting in the side wall of the muffle.

Abstract (de)
Es sind Haushaltsgeräte, insbesondere ein Gargerät mit einer Gerätemuffel (1) bekannt, an deren gegenüberliegenden Seitenwänden (9)
korrespondierende seitliche Führungselemente (11) und Auszugssysteme (59) vorgesehen sind, die in einer horizontalen Garraumebene jeweils
ein Einschubteil (13) abstützen. Um eine Variabilität bei der Anordnung von Führungselementen und Auszugssystemen in dem Haushaltsgerät zu
steigern, ist an jeder Seitenwand (9) zumindest eines der Führungselemente (11) und Auszugssysteme (59) unabhängig von den anderen lösbar
gehaltert. <IMAGE>
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